
Årsmelding for 2023.

Styret har hatt følgende sammensetning:

Einar Kverneland Leder

Dag Johansen Kasserer

Hadle Eide Dahle Sekretær

Øyvind Breda Styremedlem

Mia Koløy Varamedlem

Hans Alnes Varamedlem

Birgit Etholm Smedby Revisor

Varamedlemmene har stort sett deltatt på alle styremøtene:

Medlemmer:

Det er pr.  31/12 2023 var 132 medlemmer i HSSK. Dette er en økning på 10 medlemmer.

Økonomi:

Klubbens økonomi er tilfredsstillende og er basert på medlemskontingenter og overskudd av 
vinlotteri. Vår største kostnad er julebord som årlig avholdes på Sola Strandhotell. Det henvises til 
regnskap for nærmere informasjon.

Styremøter:

Det har i år blitt avholdt 10 styremøter der styret har vært samlet. Ellers har styret kommunisert på 
mail ved behov. Arbeidet i styret har funger greit.

Valgkomite:

Kjell-Ingar Olsen, Bjørn Nybø og Sidsel Gjessen Myre har fått i oppdrag å være valgkomite. De har 
fått liste over medlemmer og oversikt over tidligere års medlemmer i styre og utvalg.

Aktiviteter:

HSSK har sine månedlige møter i Flymuseets kantine (Mimrehallen) på Sola Sjø den første 
onsdagen i hver måned (unntatt juli) I 2023 har det på medlemsmøtene vært svært godt oppmøte, 
mellom 50 og 60 hver gang.

På møtet i mars stilte Harald Berg opp med et foredrag/reisebrev fra en MC-tur han og fruen hadde 
vært med på til Sør-Afrika.

På møtet i juni besøkte vi Leonardo og 330 Skv. På Sola, med omvisning på basen og AW101 SAR 
Queen. 45 medlemmer deltok

På møtet i oktober fikk vi besøk av Tore Villard, Daglig leder i HS, som presenterte hvordan det står 
til i dagens HS. En stor takk til Knut Lande som tok initiativ til dette

Hadle Dahle hadde vært på en tur i Syd-England, og på møtet i november hadde han et 
foredrag/reisebrev fra denne turen.



Fast på møtene er kaffe og vafler, bortsett fra smørbrød på årsmøte. Pizza på junimøte ble ikke noe 
av grunnet besøk på 330 Skv.  Julekaker på desember møte. Stor takk til Mia og Hadle for alt arbeid 
på kjøkkenet.

Dag har også i år vært en trofast «pol ganger» og sørget for vin til lotteriet samt annen rekvisita. 
Stor takk til Dag for det.

Julebordet ble som nevnt avhold på Sola Strandhotell fredag den 25 november. 73 deltakere var 
påmeldt. Tilbakemeldingene er udelt positive for både opplegg og mat. De fleste overnattet og 
inntok som vanlig en god frokost før hjemtur.

Vi har planer om aktiviteter utenfor mimrehallen til neste år.

Vi i styret takker medlemmene for god oppslutning på de få møtene vi har hatt i 2023 og håper at 
dette fortsetter i 2024

Einar Kverneland

Leder


